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§ 25 Bättre belysning på Örnsätrabacken 122 i Sätra 

- Svar på medborgarförslag 

 

Beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens svar på 

medborgarförslaget och bilagd skrivelse vilken expedieras till 

Trafikkontoret. 

 

Ärendet 

Föreligger förvaltningens tjänsteutlåtande,  

dnr 1.2.4./395-2017. 

 

I ett medborgarförslag föreslås bättre belysning längs en 

parkväg i Sätra. Större delen av parkvägen ligger inte på 

parkmark, utan på fastighetsmark. Förvaltningen föreslår att 

slyröja skogspartiet som omgärdar parkvägen. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Lorena Delgado (V) anmäler en skrivelse enligt 

bilaga att expedieras till Trafikkontoret och  yrkar för 

förvaltningens förslag till beslut. Vice ordföranden Jan 

Jönsson (L) yrkar för Liberalerna med stöd av Moderaterna 

och ersättaryttrande Centerpartiet för skrivelsen. Ordföranden 

Lorena Delgado (V) hör enhälligt bifall till förvaltningens svar 

på medborgarförslaget och bilagd skrivelse vilken expedieras 

till Trafikkontoret. 

 

 

Bilaga:   

Skrivelse Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Vänsterpartiet 

med stöd av Moderaterna, Liberalerna, och ersättaryttrande 

Centerpartiet 
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Bilaga:  Skrivelse Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet med stöd av Moderaterna, Liberalerna, och 

ersättaryttrande Centerpartiet. 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd 

2017-10-26  

Ärende 

Bättre belysning på Örnsätrabacken 122 i Sätra 

 

Lorena Delgado Varas m.fl. (V) 

Salar Rashid m.fl. (S) 

Sara Grolander m.fl. (Mp) 

 

Särskilt Uttalande 

Det är inte första gången medborgare pekar ut områden med 

undermålig belysning och där svaret har varit att vi inte har 

rådighet. 

Det är inte lätt att få till jämna och rättvisa satsningar i en stad 

som är så uppdelad mellan olika aktörer som Stockholm är.  

Vi vill ju att alla ska känna sig trygga oavsett var de bor och 

oavsett vilket boendeform de har. Vi vet att dessa vägar inte är 

vårt ansvar och alla markägare måsta ta sitt ansvar. Ansvar 

som inte alltid följs. 

 

Men om vi sätter medborgaren i fokus? Då kanske staden 

kan vara ett stöd i att hitta lösningar? 

Kanske kan trafikkontoret skapa ett gemensamt arbete för 

markägare där upphandling kan ske gemensamt för flera 

aktörer och på så sätt få ner priserna? 

Samt att bevaka att belysningen blir tillräcklig vid 

nybyggnation så att problemet inte uppstår i nybyggda 

områden.  

 

Vi vill med denna skrivelse uppmärksamma trafikkontoret och 

staden om ett problem som säkert inte är isolerat och där 

staden kan hjälpa till att skapa trygghet för många. 


